
Referat FAU møte 04.02.2025 

Referent: Anita 

Til stede var det representanter fra:  

1 Rød, 7A, 1 Blå, 6A, 7C, 2 Blå, 3C, 7B, 4A, 1 Gul, 1 Grønn, 2 Gul, 6B, 5C, 3B, 4C, 3A, 5A, 5B samt 

rektor. 

1. Rektors halvtime: 

Skolen har vært utsatt for mye hærverk på kveldstid de siste ukene. I helgen ble seks vindusruter 

knust grunnet kasting av stein. Natt til 4.2. ble et nytt vindu knust. Dette vil bli anmeldt. 

Det anslås at det vil koste kr 150.000,- å skrifte ut vinduene. 

Rektor vil sende ut en skolemelding med informasjon til foresatte.  

Meld fra til politiet dersom man ser noe. 

 

Rektor presenterte statistikk som viste hvordan elever ved Tonsenhagen skole i 5. trinn gjorde 

det på Nasjonale prøver i regning, lesing og engelsk de tre siste skoleårene. 

Resultatene for engelsk har gått ned, og ligger lavere enn skolegruppa (skolene i Bjerke bydel, 

Grünerløkka og Nordstrand) og bydelen. Ett tiltak som settes i verk er at ½ time med engelsk 

flyttes fra 1. til 4. trinn.  

Når det gjelder lesing og regning, ligger elevene ved Tonsenhagen skole godt an, og det har vært 

en positiv utvikling. Her ligger resultatene over skolene i bydelen samt skolegruppa. 

Ift. kjønnsfordeling, så gjør jentene det best i lesing. Mens guttene er best i engelsk og regning. 

 

Det er store mengder med gjenglemt tøy på skolen. Gjenbruksguppa tok opp at garderoben 

stenges før barna er hentet, og at klær blir liggende på gulvet utenfor klasserommene. 

Rektor vil minne om at garderobene ikke skal stenges før kl 1645. 

 

2. Gjennomgang av arbeidsgruppene: 

Skolemiljøgruppa: 

SMU – Skolemiljø utvalget trenger 2 medlemmer til etter at 1 meldte sin interesse. Det kan evt. 

være aktuelt med 2 hovedmedlemmer og 2 vara. 4 møter skal avholdes hvert år. 

Gruppa består av ass. rektor, sosiallærer, representanter fra Elevrådet, elever og en politiker fra 

bydelen. 

Sosialgruppa: 

Bokbyttekvelden ble avholdt 22.1. med litt for få besøkende, men med et veldig bra foredrag.  

Gruppa lager en oversikt over det som trengs av utstyr som evt skal kjøpes inn av FAU. 

Gjenbruksgruppa: 

Mye uteklær ble hentet, men det står igjen en del sekker. Gruppa skal ta kontakt med 

Maritastiftelsen for å høre om de vil hente det som er igjen. 

Trafikkgruppa: 

Det ser ut til at innsigelsene som bl.a. FAU ga når det gjaldt kjøring av tung transport forbi skolen 

ifm utbedring av Årvollbassenget er hensyntatt. Det planlegges med at kjøringen skal foregå forbi 

Krigsskolen. 



Ungdomsskolegruppa: 

Skolebehovsplanen har ikke kommet enda. 

Årets 7. trinn har fått bekreftet plass på Vollebekk skole fra høsten av. 

Utemiljøgruppa: 

Har rektor mottatt noen tilbakemelding fra Årvoll IL ift idrettsplassen? 

Kan vi gjøre noe selv, som f.eks. male opp ulike baner og sende melding til USBL og andre 

stiftelser? 

AKS gruppa: 

Foresatte oppfordres til å sjekke garderoben jevnlig. 

Gruppa ble bedt om å ta opp det med låsing av garderoben. 

 

 


